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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült a Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testületnek 2014. március hó 31. napján 16 
órai kezdettel tartott testületi üléséről.

Az ülés helye:  Művelődési Ház
5309 Berekfürdő, Fürdő u. 2.

Jelen vannak: Dr. Hajdu Lajos polgármester
Czinege Béla alpolgármester
Buczkó Zoltánné képviselő
Czinegéné Bődi Szilvia képviselő
Hosszu András képviselő
Dr. Kenyeres Imre képviselő
Ifj. Nagy György képviselő
Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Torkos György ügyvezető igazgató, Berek-Víz Kft.

Pekár-Puskás Mariann könyvtáros
Kocsis Veronika gazdasági ügyintéző, Polgármesteri Hivatal 
12 fő érdeklődő

Dr. Hajdu Lajos polgármester köszönti a Képviselő-testület tagjait, és a megjelenteket. 
Megállapítja,  hogy  a  Képviselő-testület  határozatképes  számban  megjelent,  a  6  képviselőből  5 
képviselő van jelen, Buczkó Zoltánné képviselő jelezte, hogy később érkezik az ülésre. 
Az ülést megnyitja. 

A  jegyzőkönyv  hitelesítésére  Czinegéné  Bődi  Szilvia  és  Hosszu  András  képviselőket  javasolja 
megválasztani. 
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

34/2014.(III.31.) Önkorm. határozat
a jegyzőkönyv-hitelesítők megválasztásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Szervezeti  és  Működési 
Szabályzatról  szóló 25/2010.(XII.01.)  Önkorm.  rendelet  14.  §  (2)  bekezdése  alapján a 
jegyzőkönyv  hitelesítésére  Czinegéné  Bődi  Szilvia  és  Hosszu  András  képviselőket 
választotta meg.

Erről értesülnek:
1) Czinegéné Bődi Szilvia képviselő
2) Hosszu András képviselő
3) Dr. Hajdu Lajos polgármester
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5) Polgármesteri Hivatal

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a meghívóval a napirendi javaslat kiküldésre került. Egy 
módosító  javaslata  van,  kéri  a  24.  napirendi  pont  levételét,  mivel  az  ügy  még  nincs  döntési  
szakaszban. Az aktualitások között tájékoztatni fogja a képviselőket ezzel kapcsolatosan. 
Van-e valakinek még módosító indítványa, további napirendi javaslata?
További javaslat nem hangzott el, ezért szavazásra bocsátja a módosító javaslat elfogadását.
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Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a módosító javaslatot 6 igen szavazattal, ellen és tartózkodó  
szavazat nélkül elfogadta.
Szavazásra bocsátja a módosított napirendi javaslat elfogadását.
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a módosított napirendi javaslatot 6 igen szavazattal, ellen és  
tartózkodó szavazat nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

35/2014.(III.31.) Önkorm. határozat
a napirend elfogadásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Szervezeti  és  Működési 
Szabályzatról szóló 25/2010.(XII.01.) Önkorm. rendelet 14. § (5) bekezdése alapján az 
alábbi napirend megtárgyalását fogadta el:

1. Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek.
2. Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről.

Előadó: Dr. Hajdu Lajos polgármester
3. Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.

Előterjesztő: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4. Előterjesztés  a  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Szervezeti  és  Működési 

Szabályzatáról szóló 25/2010.(XII.01.) önkormányzati rendelet módosítására.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

5. Előterjesztés a Berekfürdői Községi Önkormányzat Polgármesteri Hivatala Szervezeti és 
Működési Szabályzatának elfogadására.
Előterjesztő: Potornainé Szűcs Katalin jegyző 

6. Előterjesztés  a  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  2014.  évi  költségvetésének 
megállapításáról szóló 2/2014.(II.12.) önkormányzati rendelet módosítására.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

7. Előterjesztés  a  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  2013.  évi  költségvetéséről  szóló 
2/2013.(II.01.) önkormányzati rendelet módosítására.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

8. Előterjesztés  az  építményadóról  szóló  22/2013.(XII.15.)  önkormányzati  rendelet 
módosítására.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

9. Előterjesztés Belső ellenőri kézikönyv jóváhagyására.
Előterjesztő: Potornainé Szűcs Katalin jegyző

10. Beszámoló a Berek-Víz Kft. pénzügyi helyzetéről.
Előadó: Torkos György ügyvezető igazgató

11. Beszámoló a Start Mezőgazdasági Munkaprogramról.
Előadó: Dr. Hajdu Lajos polgármester

12. Beszámoló a hiányzó könyvtári könyvekről.
Előadó: Pekár-Puskás Mariann könyvtáros

13. Előterjesztés  a  2013.  évben  végzett  belső  ellenőrzésre  elkészített  intézkedési  terv 
elfogadására.
Előterjesztő: Potornainé Szűcs Katalin jegyző, Torkos György ügyvezető igazgató

14. Előterjesztés a 2014. évi közbeszerzési terv elfogadására.
Előterjesztő: Potornainé Szűcs Katalin jegyző

15. Előterjesztés az Orvosi Rendelő előtti park tervezetének megtárgyalására.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

16. Előterjesztés közvilágítási bővítésére tett árajánlat megtárgyalására.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

17. Előterjesztés megállni tilos tábla kihelyezésére.
Előterjesztő: Buczkó Zoltánné képviselő

18. Előterjesztés közterület-foglalási engedély iránti kérelemre.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

Készült: 2014.03.31-én 3/23



19. Előterjesztés a Nádirigó Népdalkör kérelmére.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

20. Előterjesztés stég eladására.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

21. Előterjesztés telek visszavásárlás iránti kérelemre.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

22. Előterjesztés  a  Tatárülés  u.  25.  sz.  alatti  szociális  lakás  bérleti  jogviszonyának 
meghirdetésére.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

23. Előterjesztés ügyvédi megbízatás meghosszabbítására.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

24. Aktualitások.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Polgármesteri Hivatal

NAPIRENDI PONTOK TÁRGYALÁSA

1. Napirendi pont: Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek.  

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  megkérdezi  a  Képviselő-testület  tagjait,  hogy  van-e  valakinek 
interpellációja, kérdése?

Hosszu András képviselő elmondja, hogy több kérdése, és egy bejelenteni valója van. 
Mostanában ismét vannak hétfőnként vezetőségi ülések. Tavaly a képviselők is részt vehettek ezeken a 
megbeszéléseken, kaptak rá meghívót. Ez most elmaradt. Hiányolja, mert szeretne részt venni rajta.  
Van-e ennek az elmaradásnak valamilyen különösebb oka?

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  válasza:  Nincs.  Értesíteni  fogjuk  a  képviselőket  is  a  vezetőségi  
ülésekről.

Hosszu András képviselő elmondja, hogy a következő kérdése a Berek-Víz Kft. igazgatójához szólna. 
Ő most nincs itt, de azért elmondja. Először egy pozitívumot szeretne elmondani. Nagyon örül neki,  
hogy a Web lapra ki vannak téve a javítások, a virágültetések, melyek fejlesztik a fürdő képét. Viszont 
van egy pár dolog,  amit  nem ért:  a  szakszervezet,  a  főpénztárosi  állás,  az  iszap és  a kemping új  
dolgozója.
A szakszervezetről nem tudnak semmit. Miért jött létre? A dolgozók összeálltak egy cél érdekében. Mi 
ennek a magyarázata?

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy  az  Önkormányzat  részéről  a  szakszervezettel 
kapcsolatosan annyit tud elmondani, hogy 5 éve, amióta polgármester, azóta kéri a fürdődolgozókat,  
hogy alakítsanak szakszervezetet. Elmondta a dolgozóknak, hogy ők még nem dolgoztak kapitalista 
körülmények  között.  A fürdőben eddig még mindig szociális  foglalkoztatás  volt.  A dolgozók egy 
részének  a  téli  időszakban  nincs  munkája.  Ezt  szabályozott  körülmények  közé  kell  tenni.  Ha  
megalakul a szakszervezet, a dolgozók között lesz egy vezető réteg, akikkel tárgyalni lehet, meg lehet  
egyezni. Kollektív szerződés keretében tudnak dolgozni. Pontosan tudja a dolgozó azt, hogy neki mi 
jár, mennyi bér, mennyi cafetéria, mennyi egyéb juttatás, milyen jogok illetik meg. Nem a szokásjog 
alapján  dolgoznak.  Nem  fognak  utasítás  nélkül  túlórázni.  Tudni  fogják,  hogy  ha  munkaidőben 
„fusiznak”,  annak  következményei  lehetnek.  A  dolgozóra  bízott  dolgokért  felelősek,  melyek  
következményekkel járnak. Nem fordulhat elő, hogy valaki ittasan megy be dolgozni. Van, akinek a  
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mostani  rendezetlen  dolgok  jók,  van,  akinek  rosszak.  Ha  már  5  évvel  ezelőtt  létrehozzák  a  
szakszervezetet, akkor mára már egy kialakult rendszer lenne. 
Tudják,  hogy  mekkora  ellenállás  volt  a  karszalag  bevezetésénél,  míg  másnap  bérlethamisításra  
bukkantak. Az ellenőrzés után kaptak egy NAV ellenőrzést is, ami szintén szabálysértéseket talált.  
Nagyon örül a szakszervezet megalakításának. A liga képviselői készítik elő a kollektív szerződést. 

Bakos József elmondja, hogy itt voltak a liga képviselői, készítik elő a dolgokat. Fő cél a kollektív  
szerződés elkészítése, valamint az emberi hang megtalálása az igazgató úr részéről. Azt várták, hogy a 
képviselő-testület is segít ebben hamarabb, de ezt sajnos nem kapták meg. Úgy érzik, hogy az emberi 
hangot nemcsak a dolgozók hiányolták, hanem a vendégek is. Örömmel veszik ők is a sok rózsát és  
virágot, de sajnos a vendég meg fogy. Kicsit félnek, hogy mi lesz ősszel a munkahelyükkel, ha ez a 
szociális hozzáállás, ugyanis van olyan dolgozó, akinek kérés nélkül az éves szabadságának 2/3-át már  
kiadták. Eddig az volt a gyakorlat, hogy nyáron gyűjtögették a túlórát meg a szabadságot, hogy télen 
legyen munkahelyük. Megkérdezi, hogy mi a célja annak, hogy ilyen sok szabadságot kiadtak?

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy ezért kell a kollektív szerződés. Ha ez nem lesz meg,  
akkor nagy problémák lehetnek. Egyrészt a dolgozók érdekei rögzíthetők a kollektív szerződésben, 
másrészt  a  munkáltató  elvárásai  is.  Berekfürdőn  vannak  kapitalista  rendszer  szerint  működő 
munkahelyek, de ott nem akarnak a berekfürdőiek dolgozni.

Bakos József elmondja, hogy a kapitalista hangnemből már kaptak, de a kapitalista fizetésből még  
nem. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy kapitalista munkafegyelmet meg még Önök nem adtak. 
Önök is adhatnának olyan munkát, amilyet elvárnak.

Bakos József megkérdezi, hogy mi a jobb, ha segélyt oszt az Önkormányzat, vagy ha munkahelyet ad?

Dr.  Hajdu Lajos polgármester  elmondja,  hogy ez egy érdekes kérdés,  mert  ha munkahelyet  ad az 
Önkormányzat, de abban nem dolgoznak, az nagyon nagy problémát jelent.

Dr. Szabó Éva elmondja, hogy munkahelyet akkor lehet biztosítani, ha a vendégek számát növeljük. A 
vendégek számának növelésében viszont az Önkormányzat is nagyon sokat tehet. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester ezzel kapcsolatosan elmondja, hogy az Önkormányzatnak az a feladata, 
hogy a falut irányítsa, a falut vezesse. A faluban dolgozók egy része nem a vendéglátásból él. Éppen 
olyan fontos a kertészet, a közfoglalkoztatás, az ilyen típusú munkahely teremtése. A vállalkozók azt  
szeretnék,  hogy  az  Önkormányzat  vállalja  fel  a  vendégszámok  növelését.  Nem  fogadják  el  a  
vállalkozók a riválisokat. 15 évvel ezelőtt egy piaci szektorra csak egy vállalkozó volt, most pedig 
sokkal több.

Dr. Szabó Éva elmondja, hogy ez nem úgy tűnik, mert most is két üzlethelyiséget hirdetnek. Régebben 
működött télen a Banyi halászcsárda, működött a Park étterem. Most nincsenek nyitva.

Czinege Béla alpolgármester elmondja, hogy a Banyi halászcsárda nyitva volt minden nap.

Dr. Szabó Éva elmondja, hogy a vállalkozóknak sorban nem megy jól. 

Töreki István elmondja, hogy a munkakör határozza meg, hogy milyen a munkakörülmény, milyen a 
munkás. A munkás annyit enged meg magának, amennyit akar. Az üzemvezető, amikor panaszkodott  
az igazgatónak, hogy a műhelyben kritikán aluli a viselkedés, akkor elküldték az üzemvezetőt.

Tresz Katalin elmondja, hogy az igazgató a nyáron is kritikán alulian viselkedett. Azonnal el kellett  
volna küldeni. Miért maradnak mindig következmények nélkül a dolgok?
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Czinege Béla alpolgármester válasza: Azért, mert a Polgármester úr nagyon emberséges a dolgozókkal 
szemben.

Töreki  István  elmondja,  hogy  nem a  Polgármester  feladata,  hogy  rendet  tartson  a  fürdőben.  Az 
igazgatót kell felelősségre vonni.

Czinege Béla alpolgármester válasza: Annyit a dolgoztak a dolgozók ezen a télen, mint három tél alatt  
összesen. 

Dr. Szabó Éva: Akkor miért nem jönnek a vendégek?

Dr.  Hajdu Lajos polgármester  elmondja, hogy a statisztikai adatok nem ezt  mutatják.  A vendégek 
létszámában  igazi  nagy csökkenés  nincs.  A vállalkozások  azért  nem mennek  a  fürdőben,  mert  a  
vendégek kiviszik az uzsonnát magukkal a fürdőbe. Ebben a nehéz gazdasági helyzetben mindenütt  
nagy visszaesés volt, Berekfürdőn azonban 2009-től növekedett a vendégéjszakák száma. Országosan 
a 30-40. hely körül állunk az idegenforgalmi adatokat figyelembe véve. Ebben benne vannak a megyei 
jogú városok, a Balaton stb. Nézzen utána. 

Dr. Szabó Éva: Ilyenkor már tele szokott lenni a kemping.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy tavaly március 15-én szakadt a hó, egyetlen egy vendég 
sem volt a kempingben.

Bakos  József  elmondja,  hogy  a  lakosok  elmondják  a  gyógyszertárban  a  tapasztalataikat.  Az  ők 
véleményük nem számít?

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy miért nincsenek itt a berekiek? 

Dr. Szabó Éva elmondja, hogy a fejlesztés elmaradása akkora presztízs veszteség a falunak.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy honnan veszi ezt? 

Dr.  Szabó Éva  elmondja,  hogy március  31-e  van.  Június  15-ére  volt  ígérve  az  ifjúsági  medence 
befejezése.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy nagyon sok nagy beruházás csúszik a határidővel. A 
szabálytalanságokat  nem vállaljuk.  Érvénytelen lett  az összes  pályázat,  pedig volt  közöttük olyan,  
amelyiknek az árajánlata megfelelő volt, de a költségvetési hiányossága miatt nem lehetett elfogadni.

Töreki István kéri Polgármester urat, hogy ezzel kapcsolatosan két héten belül hívjon össze egy „kerek  
asztal” beszélgetést. Addig fel lehet készülni a kérdésekkel. Ugyanúgy kapja meg erről a szórólapot a 
település összes lakosa, mint a „Méhecske” esetén. Meg kellene hívni a projektvezetőt is.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a projektmenedzser itt volt  a közmeghallgatáson, és 
részletesen beszámolt a fürdőberuházásról. Egy kérdést sem intéztek hozzá.

Töreki István elmondja, hogy az előadás követhetetlen volt, nem tudták követni. A közmeghallgatás 
nem csak a fürdőberuházásról  szólt,  hanem minden más  egyébről,  ezért  kellene egy olyan  „kerek 
asztal” beszélgetést összehívni, ahol csak a beruházás kerül szóba.

Dr. Szabó Éva akkor csak azt szeretné megtudni, hogy hol tart most a beruházás?

Töreki  István  elmondja,  hogy  két  miniszterünk  is  van  a  környékről,  és  ezt  a  lehetőséget  nem 
használtuk ki.
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Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy pont azért kellett a legkörültekintőbben eljárni, hogy a 
két miniszterünket ne hozzuk kellemetlen helyzetbe.
Töreki István elmondja, hogy a legnagyobb probléma az volt, hogy a Berek-Víz Kft. nem tudta időben 
megszerezni az önerőt.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Ez nem igaz. 

Czinege Béla alpolgármester elmondja, hogy közel egy éve őrzik a pénzt a számlájukon.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy  350  millió  Ft  támogatást  kaptunk  a  beruházás  
megvalósításához, ezért mindenben a legszabályosabban kell eljárni.

Dr. Szabó Éva: De van egy határidő.

Czinege  Béla  alpolgármester  elmondja,  hogy a  határidőket  mi  szabtuk meg  magunknak,  hogy ha 
minden rendben van, akkor június 30-ára elkészült volna az ifjúsági medence. De ha szeptemberre  
készül el, akkor sem késtek el.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy  második  körben  került  kiírásra  a  kivitelezési 
közbeszerzési eljárás. A közbeszerzési kiírást a támogató cégnek is jóvá kell hagynia. Január 1-jétől  
átalakításra  került  a  Nemzeti  Fejlesztési  Ügynökség,  átkerült  a  Miniszterelnöki  Hivatalhoz.  Közel  
másfél hónap csúszás volt emiatt. Így csak február végén kaptuk meg a Szabályossági tanúsítványt  
arról, hogy az előző eljárás szabályos volt, az új eljárást kiírhatjuk. Március 15-től pedig megváltozott  
a közbeszerzési törvény, így ennek megfelelően kellett átírni az új pályázati kiírást. A napokban meg  
kell kapnunk a tanúsítványt arról, hogy indulhat az új eljárás.

Dr. Szabó Éva: Segítséget lehetett volna kérni.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a törvényi előírást mindenképpen be kell tartani.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző visszautasítja maga, Polgármester úr és a Képviselő-testület nevében, 
ha valaki  is  azt  feltételezi,  hogy nem akarják,  hogy a beruházás megvalósuljon.  Ha tudnák,  hogy 
mennyi  munkánk  van  benne,  és  napi  kapcsolatban  vagyunk  a  Minisztériummal  a  határidők 
csökkentése miatt. Rengeteg munkánk van benne, és azon vagyunk, hogy a beruházás megvalósuljon. 
Önök közül nagyon sokan nem ismerik a közbeszerzési törvényt, a közbeszerzési eljárás szabályait.  
Nem hiába  csúszott  az  országban több beruházás  is  a  határidőkkel.  Az  átszervezések,  a  törvényi  
előírások időközben változtak,  amik  mind  befolyásolták  az  egész  eljárást.  Igaz,  hogy csúszunk a  
határidőkkel, de 2015. júniusáig kell pénzügyileg is elszámolni, addig meg lesz a beruházás. 

Hosszu  András  képviselő  elmondja,  hogy  a  bejelenteni  valója  ehhez  kapcsolódik.  Felvették  a  
kapcsolatot Dr. Fazekas Sándor miniszter úrral, aki egy ügyvédi irodán keresztül segítséget nyújt az  
eljárás lefolytatásában.
A késedelem nem ezen múlt, hanem az eljárás miatt. A Polgármester úr és a Képviselő-testület az  
előző eljárás során helyesen járt el, amikor eredménytelenné nyilvánította az eljárást, mert mint utólag 
kiderült, olyan is pályázott a legjobb árajánlattal, aki nem is pályázhatott volna. Sajnos hosszabbodik 
az eljárás, de 100 %-ig biztos benne, hogy végig lehet vinni.

Töreki  István  elmondja,  hogy  azt  is  hallották,  hogy  a  tervező  nem  készítette  el  a  tervekhez  a 
költségvetést.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy van költségvetés. Készített egy tervezői költségvetést,  
amit egy kicsit át kellett dolgoztatni. A tervezői költségvetés és a kiírásos költségvetés nem ugyanaz. 

Czinege  Béla  alpolgármester  felhívja  a  figyelmet,  hogy  önkormányzati  választások  októberben 
lesznek.  Hétvégén lesz  az  országgyűlési  képviselők  választása.  Felmerült  a  kérdés,  hogy a  közös  
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önkormányzati  hivatal  kapcsán  melyik  településsel  kössön  megállapodást  Berekfürdő.  Nincs 
kényszerünk rá, hogy kihez csatlakozzunk. Ha ugyanazokat a feltételeket biztosítja a város, amit egy 
község, akkor máris alá lehetne írni a megállapodást. 

Töreki István elmondja, hogy amikor a Miniszter úr itt járt Berekfürdőn, akkor felvetette neki, hogy a 
közös önkormányzati hivatal kapcsán a 2000 főt nálunk ne alkalmazzák.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy ez törvényi előírás. A Faluszövetség kereste meg ezzel  
kapcsolatosan a Kormányt. Semmi eredménye nem volt.

Czinege Béla alpolgármester elmondja, hogy mégsem arra gyűjtöttek aláírást, hogy önálló maradjon 
Berekfürdő.

Töreki István elmondja, hogy az önkormányzati választásokig megmarad a hivatal önállósága.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester:  Ez  nem  biztos,  mert  ha  a  bírósági  eljárás  lezárul,  és  kötelezik 
Kunmadarast a megállapodás megkötésére, akkor az önálló polgármesteri hivatal megszűnik.

Papp Imréné megkérdezi, hogy jó lesz-e nekünk az, ha a városhoz csatlakozunk, hiszen pont onnan 
vált le Berekfürdő.

Tresz Katalin elmondja, hogy Karcag az első körben elutasította Berekfürdő csatlakozási szándékát. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a közös hivatal kapcsán létrejött kampány során sajnos 
nem halljuk az előnyöket.

Dr. Szabó Éva elmondja, hogy ő azt szeretné, hogy minél több vendég jöjjön Berekfürdőre, és hogy 
fejlődjön a falu. Sajnos sok vendégtől azt hallja, hogy ide nem jön többet.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  megkérdezi:  És  hányan  mondják  azt,  hogy újra  visszajönnek?  Az 
önállóvá válás óta rengeteget fejlődött Berekfürdő.
Arra törekszem, hogy Berekfürdő önálló maradjon. Ismételten, sokadjára rögzítem le, hogy a közös  
önkormányzati hivatal kialakítása nem az önkormányzat önállóságának megszűnését jelenti.

Dr. Szabó Éva elmondja, hogy sok település tud együttműködni, és Berekfürdő ebből kivonja magát.  
A Tisza-tavi régió hatalmas összegű támogatást osztott szét, és Berekfürdő ebből semmit sem kapott.

Dr.  Hajdu Lajos polgármester  válasza:  Dehogynem.  Berekfürdői  vállalkozó 350 millió Ft-ot  nyert 
munkahelyteremtésre. 

Dr. Szabó Éva megkérdezi, hogy berekfürdő miért nem pályázott?

Hosszu András  képviselő  elmondja,  hogy a  Tisza-tavi  régióban Berekfürdő is  képviselteti  magát.  
Abból a támogatásból valósult meg a két játszótér, és a fürdő előtti tér. Kihasználjuk a lehetőségeket.  
A következő hét éves tervre az elképzeléseinket benyújtottuk.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a Karcagi Többcélú Kistérségi Társulatban is szorosan 
együttműködünk. Minden településnek 1 szavazata van, és a döntéshez 100 %-os szavazat szükséges. 
Ha csak egy település ellenszavazatot ad, akkor az a határozat, beruházás nem jön létre. Ilyen ebben a  
kistérségben nem fordult  elő.  Minden döntést  egyhangú döntéssel  hoztak meg.  Ha ez nem egy jó 
együttműködés, akkor mi más? Visszautasítja, hogy a kistérségből ki akarja vonni magát Berekfürdő. 
Karcagtól nem szakadtunk el teljesen, hiszen a kultúránk összeköt. A művészeink karcagiak, a Vers-  
és Prózamondó Verseny bíráinak többsége is karcagi. A díszpolgáraink között is vannak karcagiak.
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Dr. Szabó Éva örül ennek. Egy programhoz kéri a Képviselő-testület jóváhagyását  és támogatását,  
aminek az a címe, hogy „Kerékpározz át Berekfürdőre és érezd ott jól magad.” Ez a kerékpározás  
népszerűsítését célozza. Ez egy májusi hétvégén valósulna meg, és szeretné, ha a programban részt  
vevők kedvezményesen juthatnának be a fürdőbe, és látogathatnák meg a Szovjet Repülőtér Titkai  
kiállítást. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester kéri, hogy írásban nyújtsa be részletesen a kérelmet. Az Önkormányzat  
a programot elviekben támogatja. 

Megérkezett az ülésre Buczkó Zoltánné képviselő.

Töreki István a fürdőberuházással kapcsolatosan megkérdezi, hogy mi lesz akkor, ha a közbeszerzési  
eljárás során olyan árajánlatot adnak a pályázók, amelyet az Önkormányzat nem tud fedezni?

Dr. Hajdu Lajos polgármester úgy gondolja, hogy lesz megfelelő árajánlat, hiszen az előző körben is  
volt. De ezzel részletesebben akkor tudnak foglalkozni, ha felmerül ez a probléma. 

Hosszu András képviselő megkérdezi, hogy az iszap vizsgálata hogy áll?

Torkos György ügyvezető igazgató elmondja,  hogy nem ilyen  mennyiségű iszapra számítottak.  A 
lebegő iszap mennyisége lényegesen több mint amennyit feltételeztek az előzetes mérések alapján. A 
tó megtisztulása megtörtént. A gyógyiszappá nyilvánítás egy bonyolult eljárás. Elküldték értékelésre 
az iszapot kb. három hete. Ha megtörténik az értékelés, akkor következik a gyógyiszappá minősítés,  
melyből az országban 4 db van. Reméli, hogy a mienk lesz az 5. A gyógyiszappá nyilvánítás két éves  
folyamat. Az iszapot el fogják helyezni úgy, hogy ne okozzon akadályt senkinek.

Hosszu  András  képviselő  elmondja,  hogy látta  a  főpénztárosi  álláshirdetést,  és  találkozott  egy új 
dolgozóval is. Van-e már eredménye a főpénztárosi hirdetésnek?

Torkos György ügyvezető igazgató: Igen, nem berekfürdői lakos kapta az állást. 

Hosszu András képviselő megkérdezi, hogy a Kemping recepción lévő állás meghirdetésre került?

Torkos  György  ügyvezető  igazgató  elmondja,  hogy  a  Kemping  átalakításra  szorul,  mely  rosszul  
működő  része  a  Berek-Víz  Kft-nek.  A beléptető  rendszertől  kezdve  az  egész  helyzet  átalakításra  
szorul. Minden valamilyen kérdést hagy maga után. A változtatásnak az új dolgozó is része. 

Hosszu András képviselő megkérdezi, hogy a Kemping recepciós állásra sem volt berekfürdői lakos?

Torkos György ügyvezető igazgató: Nem volt meghirdetve. 

Hosszu András képviselő megkérdezi, hogy az új dolgozó tud segíteni az átalakításban?

Torkos György ügyvezető igazgató: Igen.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Főiskolai végzettséggel és két nyelvvizsgával rendelkezik.

Hosszu  András  képviselő  elmondja,  hogy  azért  vetette  fel,  hogy  ha  van  rá  lehetőség,  akkor 
berekfürdőieket foglalkoztassanak. 
Miért nem volt meghirdetve ez az állás?

Torkos György ügyvezető igazgató: Ez a fiatalember jelentkezett, és megfelelőnek találta.

Czinege Béla alpolgármester elmondja, hogy ebben a faluban több vállalkozó van. Meg kell kérdezni 
tőlük, hogy hány alkalmazottjuk van, és közülük hány a berekfürdői.
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Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy  valóban  20-30  millió  Ft-jába  kerülhet  az  
Önkormányzatnak a terület rendbetétele. 

Buczkó Zoltánné képviselő elmondja,  hogy számára nem derült  ki  az,  hogy mit  akartak elérni  az  
aláírásgyűjtéssel. Egyik helyen az volt, hogy Berekfürdő önálló marad, csak a hivatal társul mással, a  
másik helyen pedig arról volt szó, hogy Berekfürdőt Karcag fejleszteni fogja. Csak akkor fogja Karcag 
Berekfürdőt fejleszteni, ha az Önkormányzat oda csatlakozik. Számára nem derült ki, hogy valójában 
mit is akarnak.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  kéri,  hogy  a  véleményüket  valós  alapokra  helyezzék.  Az 
aláírásgyűjtésnek valós alapjának kellett volna lenni. Nem néztek utána a dolognak, és ezzel nagyot  
hibáztak.

Dr. Szabó Éva: Ha hibáztam, akkor hibáztam. Ez miért baj magának?

Dr. Hajdu Lajos polgármester válasza: Azért, mert én az egész faluért felelek. Az aláírásgyűjtés során  
félrevezették a lakosságot. 

Dr. Szabó Éva megkérdezi, hogy meddig kell még gumicsizmát húzni a Patika előtt, ha esik az eső?

Czinege Béla alpolgármester: Utána fognak nézni, megoldjuk a problémát.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  megköszöni  mindenkinek  a  hozzászólását,  lezárja  a  napirendi  pont  
tárgyalását.

2. Napirendi pont: Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről.  

Dr. Hajdu Lajos polgármester röviden ismerteti a két ülés között történt főbb eseményeket.
Az előző képviselő-testületi ülés 2014. február 5-én volt. 
Február 11-én rendkívüli testületi ülés volt a fürdőberuházás közbeszerzési eljárásának lezárása miatt.
Február  24-én  „kerek  asztal”  megbeszélés  volt  a  „Méhecske”  rendbetétele  tárgyában.  Azóta  nem 
hallotta, hogy valakinek valamilyen problémája lett volna ezzel kapcsolatosan.
Február 27. – március 2. Utazás kiállítás volt, melyen a Tisza-tónál Berekfürdő önálló településként 
vett részt.
Március  4-én  rendkívüli  testületi  ülés  volt  a  fürdőberuházással  közbeszerzési  eljárásának 
újraindításával kapcsolatosan.
Március 5-én Kocsis Csaba fotókiállításának megnyitója volt Budapesten az Írószövetségben.
Március 7-én elkezdődött a gyerekek modern tánc oktatása.
Március 11-én „kerek asztal” beszélgetés volt a közös önkormányzati hivatal tárgyában.
Március 15-én az iskolával közösen került megrendezésre a Nemzeti ünnepre való megemlékezés.
Március  21-22-én  Zalakomáron  a  Testvértelepülési  park  átadása  volt,  melynek  keretében  egy 
sportankét is volt a testvértelepülés sportolóival. Berekfürdőt Mecser Lajos képviselte.

Czinege Béla alpolgármester az Utazás kiállítással kapcsolatosan elmondja, hogy sokan felkeresték  
Berekfürdő pavilonját. Volt, aki már járt Berekfürdőn, és szép élményeket meséltek el. Az Indonéz 
nagykövet is tiszteletét tette a feleségével együtt, és gratulált. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a hétvégén, Miskolcon volt Utazás kiállítás. 
Szívesen  vár  bárkit,  aki  szeretne  elmenni  ezekre  a  kiállításokra,  hogy  hallhassák  a  pozitív 
véleményeket is a községről, a fürdőről. 
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A fürdővel együtt 85 millió Ft-ja van az Önkormányzatnak, a fürdőberuházásra kapott 174 millió Ft-
on felül, melyet lekötött betétként kezelnek.

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző  elmondja,  hogy  12  évvel  ezelőtt  volt  utoljára  ilyen  jó  az 
Önkormányzat pénzügyi helyzete.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy még nincs kifizetve a bér, de plusz bevételként várjuk 
az idegenforgalmi adó elszámolást, ami 6,5 millió Ft. 27 millió Ft-ot kaptunk a Polgármesteri Hivatal 
önálló működésére. Ha nem lenne önálló a hivatal, akkor nem kaptuk volna meg ezt a pénzt. Ha nem 
döntöttünk volna úgy, hogy Kunmadarassal kívánunk közös önkormányzati hivatalt létrehozni, hanem 
vártunk volna a kijelölésre, akkor már közös önkormányzati hivatal működne, és ebben az esetben a  
bírósági döntésnek nincs halasztó hatálya. A lehető legjobb döntést hozta meg a Képviselő-testület.
Van-e még valakinek kérdése, észrevétele?
További kérdés, észrevétel nem hangzott el.

3. Napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.  

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy a beszámoló a képviselők részére kiküldésre került.  
(A beszámoló a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) Röviden ismerteti a lejárt határidejű határozatokat.
20/2014.(II.05.) Önkorm. határozat haszonbérleti szerződés módosításáról. Felelős: Dr. Hajdu Lajos 
polgármester. Határidő: 2014. február 28. A szerződés megkötésre került.
21/2014.(II.05.)  Önkorm.  határozat  ügyvédi  megbízásról.  Felelős:  Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester. 
Határidő: 2014. február 6. Napirendi pontként szerepel.
30/2014.(III.04.) Önkorm. határozat pályázat benyújtásáról a Nemzeti Kulturális Alaphoz. A pályázat 
benyújtási határideje: 2014. március 13. A pályázat benyújtásra került. Az elbírálását várjuk.
31/2014.(III.04.)  Önkorm.  határozat  pályázat  benyújtása  Parlagfű-mentesítési  Alaphoz.  Felelős: 
Kustár  Péter.  Határidő:  2014.  március  26.   A pályázat  benyújtásra  került.  Nagyobb  teljesítményű 
fűnyíró megvásárlására pályáztunk, ezzel is könnyítve a közterületesek munkáját. 
Elmondja, hogy sikeresen elindult a gyerekek részére modern táncoktatás. Az óvodások 18-20 fővel, a 
kisiskolások pedig 10 fővel  vannak jelen.  Májusban lesz az első fellépésük.  Nagyon  örül,  hogy a  
gyerekeket meg tudták mozgatni, és ezáltal a szülőket is, a rendezvények kapcsán.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását.
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a határozati javaslatot 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó  
szavazat nélkül elfogadta, erről az alábbi határozati javaslatot hozta:

36/2014.(III.31.) Önkorm. határozat
a lejárt határidejű határozatokról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  lejárt  határidejű 
határozatokról szóló beszámolót elfogadja.

Erről értesülnek:
1) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Polgármesteri Hivatal

Készült: 2014.03.31-én 11/23



4. Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Szervezeti  és   
Működési Szabályzatáról szóló 25/2010.(XII.01.) önkormányzati rendelet módosítására.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az előterjesztés a képviselők részére kiküldésre került.  
(Az  előterjesztés  a  jegyzőkönyv  mellékletét  képezi.)  Az  előterjesztés  ismertetésére  átadja  a  szót 
Potornainé Szűcs Katalin jegyzőnek.

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző  elmondja,  hogy  az  SZMSZ  6.  sz.  melléklete  tartalmazza  az 
önkormányzat  szakágazati  besorolását,  valamint  alaptevékenységének  szakfeladat  számát  és 
megnevezését.  A  2014.  január  1-jén  hatályba  lépett  a  kormányzati  funkciók,  államháztartási  
szakfeladatok és szakágazatok osztályozási rendjéről szóló 368/2011.(XII.31.) Korm. rendelet, mely 
alapján  a  szakfeladatok  helyett  kormányzati  funkciókat  kell  feltüntetni  az  SZMSZ-ben,  ezért  a 
módosítása vált szükségessé.
Továbbá a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2013. évi CCXVIII. törvény rendeletalkotási 
felhatalmazásai  közül  2014.  január  1.  napjával  hatályon  kívül  helyezésre  került  az  a  törvényi  
felhatalmazás, amely a helyi önkormányzatok szervezeti és működési szabályzatáról rendelkezett. A 
rendelet  megalkotásának  joga  a  helyi  önkormányzatok  számára  az  Alaptörvényből  ered.  Ezért  az 
SZMSZ bevezető részének módosítása vált szükségessé.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért szavazásra bocsátja a rendeletmódosítás elfogadását.
Megállapítja,  hogy a Képviselő-testület a rendeletmódosítási javaslatot  7 igen szavazattal,  ellen és  
tartózkodó szavazat nélkül elfogadta, erről az alábbi rendeletet alkotta:

5/2014.(IV.14.) önkormányzati rendelet 
Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Szervezeti  és  Működési 
Szabályzatáról szóló 25/2010.(XII.01.) önkormányzati rendelet módosításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

5. Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  Berekfürdői  Községi  Önkormányzat  Polgármesteri   
Hivatala Szervezeti és Működési Szabályzatának elfogadására.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy a Polgármesteri Hivatal szervezetét és működését  
eddig a Berekfürdő Községi Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzata tartalmazta, azonban 
a Polgármesteri Hivatalra külön SZMSZ-t kell alkotni, mely a képviselők részére kiküldésre került.  
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Dr. Hajdu Lajos polgármester várja a kérdéseket, észrevételeket.
Kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért szavazásra bocsátja az előterjesztés elfogadását.
Megállapítja,  hogy  a  Képviselő-testület  az  előterjesztést  7  igen  szavazattal,  ellen  és  tartózkodó 
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

37/2014.(III.31.) önkormányzati határozat
A Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Polgármesteri  Hivatal 
Szervezeti és Működési Szabályzatát jóváhagyja. A Szervezeti és Működési Szabályzat a 
határozat mellékletét képezi.
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Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Polgármesteri Hivatal

6. Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  2014.  évi   
költségvetésének  megállapításáról  szóló  2/2014.(II.12.)  önkormányzati  rendelet 
módosítására.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az előterjesztés a Képviselők részére kiküldésre került.  
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) Megállapítja, hogy az Önkormányzat költségvetése 
növekszik. Átadja a szót Kocsis Veronika gazdasági ügyintézőnek.

Kocsis  Veronika  gazdasági  ügyintéző  elmondja,  hogy  a  Polgármesteri  Hivatal  működésének 
támogatására  nem kapott  az  Önkormányzat  támogatást  a  költségvetés  elkészítésekor.  Azonban  a  
kérésünkre  a  Magyar  Államkincstár  felülvizsgálta  a  döntését,  és  a  Polgármesteri  Hivatal  önálló  
működésére 27.480.000 Ft-ot kaptunk, ezért a költségvetés módosítása vált szükségessé.

Dr. Kenyeres Imre képviselő megkérdezi, hogy a víz-, és a szennyvízszolgáltatása átadása mennyivel  
csökkentette a költségvetést?

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző  válasza:  A víz  és  szennyvíz  költsége nem az Önkormányzatnál,  
hanem a Berek-Víz Kft-nél volt könyvelve.

Torkos György ügyvezető igazgató válasza: Utána fog nézni.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, észrevétele?
További kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért szavazásra bocsátja a rendeletmódosítási javaslat  
elfogadását.
Megállapítja,  hogy a Képviselő-testület a rendeletmódosítási javaslatot  7 igen szavazattal,  ellen és  
tartózkodó szavazat nélkül elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

6/2014.(IV.14.) önkormányzati rendelet 
Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  2014.  évi  költségvetéséről  szóló  2/2014.(II.12.) 
önkormányzati rendelet módosításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

7. Napirendi  pont:    Előterjesztés  a  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  2013.  évi   
költségvetéséről szóló 2/2013.(II.01.) önkormányzati rendelet módosítására.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az előterjesztés a Képviselők részére kiküldésre került.  
(Az  előterjesztés  a  jegyzőkönyv  mellékletét  képezi.)  Átadja  a  szót  Kocsis  Veronika  gazdasági 
ügyintézőnek.

Kocsis  Veronika  gazdasági  ügyintéző  elmondja,  hogy a  költségvetési  beszámoló  elkészítése  előtt 
szükséges módosítani az előirányzatokat, melyet  a pályázati támogatások, az állami normatíva és a 
bevételek növelése befolyásolt.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele?
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Kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért szavazásra bocsátja a rendelettervezet elfogadását.
Megállapítja,  hogy a Képviselő-testület a rendelettervezetet 7 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó  
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

7/2014.(IV.14.) önkormányzati rendelet 
Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  2013.  évi  költségvetéséről  szóló  2/2013.(II.01.) 
önkormányzati rendelet módosításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

8. Napirendi pont:    Előterjesztés az építményadóról szóló 22/2013.(XII.15.) önkormányzati   
rendelet módosítására.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy az  előterjesztés  a  képviselők  részére  megküldésre 
került. (Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) Az előterjesztés ismertetésére átadja a szót 
Potornainé Szűcs Katalin jegyzőnek.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy az építményadóról szóló 22/2003.(XII.15.) Önkorm. 
rendelet 4. §-a alapján az állandó lakos kedvezmény a  kérelem benyújtását követő év január 1-jétől 
érvényesíthető. 
Az adózók, miután megkapják a fizetési értesítőt február végén - március elején, akkor szembesülnek 
azzal, hogy adókedvezményre lennének jogosultak, így azonban a tárgyévre már nem kaphatják meg  
az adókedvezményt, pedig még az előző évben lakóhelyet létesítettek Berekfürdőben. Ezért javasoljuk 
a  4.  §  (7)  bekezdését  úgy módosítani,  hogy „A (6)  bekezdéstől  eltérően,  a  tárgyév  április  15-ig  
benyújtott kérelmek alapján a kedvezmény tárgyévre kerül megállapításra.”

Czinege Béla alpolgármester  megkérdezi,  hogy van-e olyan,  aki  kedvezményben  részesül,  és még  
szállásadással is foglalkozik?

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Van ilyen is. De fizeti a vendégek után az idegenforgalmi adót. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés,  észrevétel  nem  hangzott  el,  ezért  szavazásra  bocsátja  a  rendeletmódosítási  javaslat 
elfogadását.
Megállapítja,  hogy a Képviselő-testület a rendeletmódosítási javaslatot  7 igen szavazattal,  ellen és  
tartózkodó szavazat nélkül elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

8/2014.(IV.14.) önkormányzati rendelet
az építményadóról szóló 22/2003.(XII.15.) Önkorm. rendelet módosításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

9. Napirendi pont:   Előterjesztés Belső ellenőri kézikönyv jóváhagyására.  

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy az államháztartási törvény határozza meg a belső 
ellenőrzés  jogszabályi  alapjait.  A  költségvetési  szervek  belső  kontrollrendszeréről  és  belső 
ellenőrzéséről szóló 370/2011.(XII.31.) Korm. rendelet határozza meg a költségvetési szervek vezetői 
számára a belső kontrollrendszer kialakítására és működésére vonatkozó további részletes szabályokat, 
valamint a bizonyosságot adó és tanácsadó tevékenység eljárásrendjét. Ez alapján megalkotásra került 
a Belső ellenőri kézikönyv. A belső ellenőrzést eddig is így végeztük, csak nem volt szabályzatban  
rögzítve.
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Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért szavazásra bocsátja a Belső ellenőri kézikönyv elfogadását.
Megállapítja,  hogy  a  Képviselő-testület  a  Belső  ellenőri  kézkönyvet  7  igen  szavazattal,  ellen  és 
tartózkodó szavazat nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

38/2014.(III.31.) önkormányzati határozat
A Belső ellenőrzési kézikönyv elfogadásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Berekfürdő  Községi 
Önkormányzat Polgármesteri Hivatalának Belső ellenőrzési kézikönyvét a költségvetési 
szervek belső kontrollrendszeréről és belső ellenőrzéséről szóló 370/2011.(XII.31.) Korm. 
rendelet alapján elfogadja. 

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Polgármesteri Hivatal

10. Napirendi pont:   Beszámoló a Berek-Víz Kft. pénzügyi helyzetéről.  

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a Berek-Víz Kft. pénzügyi beszámolója az ülés elején 
kiosztásra került. (A beszámoló a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Megkérdezi Torkos György ügyvezető igazgatótól, hogy tavaly ilyenkor milyen volt a Kft. pénzügyi  
helyzete.

Torkos György ügyvezető igazgató elmondja, hogy nem készült az előző évi adatokkal.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy két hete érdeklődött az adatok iránt, és akkor több volt a 
pénzük, mint az előző évben. Az Önkormányzat hamarosan rendezi a Berek-Víz Kft. felé a közterületi 
munkák költségét, így likviditási problémák nem fognak adódni.

Buczkó Zoltánné képviselő megkérdezi, hogy van-e a Kft-nek hitelkerete?

Torkos György ügyvezető igazgató válasza: Nincs.

Buczkó Zoltánné képviselő kéri, hogy a beszámolókban tüntessék fel az előző évi hasonló időszak 
pénzügyi helyzetét.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, észrevétele?
További kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért szavazásra bocsátja a beszámoló elfogadását.
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a beszámolót 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat  
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

39/2014.(III.31.) önkormányzati határozat
a Berek-Víz Kft. pénzügyi beszámolójáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Berek-Víz  Kft.  pénzügyi 
beszámolóját elfogadja. 

Erről értesülnek:
1) Berek-Víz Kft.
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2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző

11. Napirendi pont:   Beszámoló a Start Mezőgazdasági Munkaprogramról.  

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a kistérségi startmunka mintaprogram beszámolója a  
Képviselők részére kiküldésre került. (Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
A következő időszakban,  2014.  március  1-től  2015.  február 28-ig 12 fő foglalkoztatására kaptunk 
támogatást, 2014. március 1-től 2014. november 30-ig pedig 11 fő foglalkoztatását támogatja az állam,  
ezért kénytelenek voltunk a dolgozókat megosztani. Ez nagy dilemmát okozott. Végül arra döntöttünk, 
hogy akik a kezdetektől, 2012. március 1-jétől foglalkoztatva vannak, azoknak került jövő év február  
végéig meghosszabbításra a szerződésük. Ez a megosztás a későbbi foglalkoztatást nem érinti. Ennek 
ellenére nagyon nehéz volt ezt a döntést elfogadtatni. A kertészet jól teljesített 2013-ban. 
Most már van retek, saláta, karalábé. A fóliasátrat sajnos megtépázta a szél, de helyreállították.

Hosszu András képviselő megkérdezi, hogy a termékeket hol fogják árusítani?

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy csak a felesleget lehet értékesíteni. Ugyanott árusítanak,  
ahol tavaly, de még keresik a megfelelő fedett helyet.

Buczkó Zoltánné képviselő megkérdezi, hogy ha önfenntartásra kerül a sor, akkor lesz-e rá megfelelő 
fedezet?

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy mivel csak a felesleget lehet értékesíteni, és szociális  
ellátása is történik belőle,  az árak sem piaci  árak, így nem igazán tudják,  hogy mennyi  a várható  
bevétel.

Buczkó  Zoltánné  képviselő  elmondja,  hogy  a  virágokat  is  termesztettek.  Szeretné  tudni,  hogy  a 
közterület és a fürdő virágosítása során mennyi megtakarítás lesz? Szeretné látni, hogy ha már nem 
lesz támogatás, akkor lesz-e a fenntartásra fedezet?

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy szociális szövetkezetet kell létrehozni, talán arra még 
kapunk  támogatást.  Meggyőződése,  hogy  a  kertészetet  továbbra  is  fenn  kell  tartani.  Piacképes  
termékeket kell majd termeszteni. Lesz már földieper is, gyümölcsfákat telepítettek.
Van-e még valakinek kérdése, észrevétele?
További kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért szavazásra bocsátja a beszámoló elfogadását.
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a beszámolót 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat  
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

40/2014.(III.31.) önkormányzati határozat
a Kistérségi mezőgazdasági startmunka mintaprogram beszámolójáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Kistérségi  mezőgazdasági 
startmunka mintaprogram beszámolóját elfogadja.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Polgármesteri Hivatal
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12. Napirendi pont:   Beszámoló a hiányzó könyvtári könyvekről.  

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a hiányzó könyvekről a beszámoló a Képviselők részére  
kiküldésre került. (Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Hosszu András képviselő megkérdezi, hogy mikori leltár alapján készült a beszámoló?

Pekár-Puskás Mariann elmondja, hogy az első rész a Kulturális-, Idegenforgalmi Központ és Könyvtár 
megszűnésekor,  2012.  szeptember  30-án  végzett  leltár  eredményét  tartalmazza.  Ez  a  legkevesebb 
összegű.
A második  csoportban  azok  a  könyvek  vannak,  amelyek  a  2014.  január  elején  kiküldésre  került  
értesítők alapján az érintett olvasók jelezték, hogy nincsenek náluk a könyvek, soha nem is volt náluk, 
illetve olyan is volt, aki úgy nyilatkozott, hogy soha nem is járt a könyvtárban. 
A harmadik csoportban van a legtöbb könyv, amelyekről semmit sem tudunk. Az olvasó nem jelzett  
vissza semmit az értesítőre.

Czinege  Béla  alpolgármester  elmondja,  hogy  az  utóbbi  években  rendszeresen  leltároztak.  Az  az 
érzése,  hogy úgy történt  a  leltározás,  hogy az olvasónál  lévő könyveket  meglévőnek vették,  nem 
nyilatkoztatták őket, hogy náluk vannak-e ezek a könyvek.
A következő leltár során kéri, hogy a nyilatkozat bekérése az olvasóktól történjen meg.

Buczkó  Zoltánné  képviselő  véleménye  szerint  nem  volt  semmiféle  szabályszerűség  betartva. 
Valószínűleg a tagok száma sem valós. Ezek szerint elég sok olyan személy van beírva, aki nem is tud 
róla.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy azonosítható-e, hogy ki adta ki ezeket a könyveket?

Pekár-Puskás Mariann elmondja,  hogy az olvasói  tasak kézírásából  következetni  lehet.  Van olyan 
tasak is, amelyen az érintett adatai szerepelnek, de maga az olvasó nem írta alá.

Czinege  Béla  alpolgármester  elmondja,  hogy  ha  könyvtáros  váltás  történik,  tételes  leltárt  kell  
készíteni.

Pekár-Puskás Mariann elmondja, hogy a könyvtári törvény szerint a beiratkozás januártól-decemberig  
érvényes. Akik az idén beiratkoztak, 33 fő, nekik új tasakot nyitott. A régi tasakokat félretette.

Dr. Hajdu Lajos polgármester kéri a régi tasakokat megőrizni.
Kéri, hogy a könyvtár dolgozzon ki a további teendőkre javaslatot.

Pekár-Puskás  Mariann  elmondja,  hogy az  első  két  csoportban  lévő  könyvek  várhatóan  már  nem 
fognak előkerülni.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy ebben az esetben is látható, hogy mennyire fontos az  
ellenőrzés. 

Hosszu András képviselő megkérdezi,  hogy a kisegítők meddig lesznek a Művelődési  Házban? A 
szombati nyitva tartás és a nyári programok miatt szükség lesz rájuk.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy még nem tudjuk, hogy lesz-e lehetőség a további  
foglalkoztatásra. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy várhatóan a kulturális közfoglalkoztatás folytatódni fog. 
Határozati javaslata, hogy a könyvtár vezetője a következő testületi ülésre tegyen javaslatot, hogy az  
ügyet hogyan lehet lezárni, és a hasonló esetek megakadályozására milyen lehetőséget lát.
Van-e még valakinek kérdése, észrevétele?
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További kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását.
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a határozati javaslatot 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó  
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

41/2014.(III.31.) önkormányzati határozat
a hiányzó könyvtári könyvekről.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  megbízza  Pekár-Puskás 
Mariannt, a Kanta Gyula Könyvtár vezetőjét, hogy a következő testületi ülésre tegyen 
javaslatokat a hiányzó könyvtári könyvekkel kapcsolatos ügy lezárására, valamint arra, 
hogy a hasonló esetek megakadályozására milyen lehetőséget lát.

Erről értesülnek:
1) Pekár-Puskás Mariann
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

13. Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  2013.  évben  végzett  belső  ellenőrzésre  elkészített   
intézkedési terv elfogadására.

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző  elmondja,  hogy  a  múlt  évben  két  ellenőrzés  volt,  az  egyik  a  
Polgármesteri Hivatalnál, a másik a Berek-Víz Kft-nél. Mind a két ügyben elkészült az intézkedési 
terv, mely a Képviselők részére kiküldésre került.  (Az intézkedési tervek a jegyzőkönyv mellékletét  
képezik.)
A Polgármesteri Hivatalban a szabályzatok ellenőrzésére került sor. A szabályzatok elkészítését május  
31-ig kell elkészíteni.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért szavazásra bocsátja az intézkedési terv elfogadását.
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület az intézkedési tervet 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó 
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

42/2014.(III.31.) önkormányzati határozat
a  Polgármesteri  Hivatalnál  2013-ban végzett  belső  ellenőrzéshez  kapcsolódó intézkedési  terv 
elfogadásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi 
önkormányzatairól  szóló  2011.  évi  CLXXXIX.  törvény  rendelkezései,  valamint  a 
költségvetési  szervek belső kontrollrendszeréről és belső ellenőrzéséről  szóló 370/2011.
(XII.31.)  Korm.  rendelet  alapján  a  Polgármesteri  Hivatalnál  2013-ban  végzett  belső 
ellenőrzési jelentés alapján az alábbi intézkedési tervet határozza meg:

1. Feladat: Belső Ellenőrzési Kézikönyv készítése
Határidő: 2014. március 31.
Felelős: Potornainé Szűcs Katalin jegyző

2. Feladat:  A  Polgármesteri  Hivatal  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatának 
(ügyrendjének) elkészítése
Határidő: 2014. március 31.
Felelős: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
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3. Feladat: Reprezentációs Kiadások Szabályzatának elkészítése
Határidő: 2014. május 31.
Felelős: Potornainé Szűcs Katalin jegyző

4. Feladat: Telefonhasználati Szabályzat elkészítése
Határidő: 2014. május 31.
Felelős: Potornainé Szűcs Katalin jegyző

5. Feladat: Közérdekű Adatok Nyilvánosságának Rendje elkészítése.
Határidő: 2014. május 31.
Felelős: Potornainé Szűcs Katalin jegyző

6. Feladat: Kiküldetési Szabályzat elkészítése
Határidő: 2014. május 31.
Felelős: Potornainé Szűcs Katalin jegyző

7. Feladat: Beszerzési Szabályzat elkészítése
Határidő: 2014. május 31.
Felelős: Potornainé Szűcs Katalin jegyző

Erről értesülnek:
1) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Polgármesteri Hivatal

Torkos György ügyvezető igazgató nem kívánja az intézkedési tervet kiegészíteni.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  megkérdezi,  hogy  ki  az,  aki  a  Berek-Víz  Kft.  intézkedési  tervét  
elfogadja?
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a Berek-Víz Kft. intézkedési tervét 7 igen szavazattal, ellen és 
tartózkodó szavazat nélkül elfogadta, erről elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

43/2014.(III.31.) önkormányzati határozat
a  Berek-Víz  Kft-nél  2013-ban  végzett  belső  ellenőrzéshez  kapcsolódó  intézkedési  terv 
elfogadásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi 
önkormányzatairól  szóló  2011.  évi  CLXXXIX.  törvény  rendelkezései,  valamint  a 
költségvetési  szervek belső kontrollrendszeréről és belső ellenőrzéséről  szóló 370/2011.
(XII.31.) Korm. rendelet alapján a Berek-Víz Kft-nél 2013-ban végzett belső ellenőrzési 
jelentés alapján az alábbi intézkedési tervet a határozat melléklete szerint elfogadja.

Erről értesülnek:
1) Berek-Víz Kft.
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

14. Napirendi pont: Előterjesztés a 2014. évi közbeszerzési terv elfogadására.  

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy  a  közbeszerzésekről  2011.  évi  CVIII.  törvény a 
költségvetési év elején, legkésőbb március 31. napjáig éves összesített közbeszerzési tervet kötelesek 
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készíteni  az  adott  évre  tervezett  közbeszerzéseikről.  Évek  óta  az  ivóvízminőség  javító  program 
szerepel  a  közbeszerzési  tervben,  melynek  becsült  értéke  400  millió  Ft.  100  %  támogatottságú 
pályázat. Reméljük, hogy 2015. júniusára a beruházás befejezésre kerül.
Van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását.
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a határozati javaslatot 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó  
szavazat nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

44/2014.(III.31.) önkormányzati határozat
a 2014. évi közbeszerzési terv elfogadásáról. 

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  2011.  évi  CVIII.  törvény 
rendelkezése alapján a 2014. évre vonatkozóan az alábbi közbeszerzési tervet határozza 
meg: 

 
I. 

1. Közbeszerzés tárgya: Ivóvízminőség javító program
2. Típus: szolgáltatás megrendelés
3. Becsült érték: 400 millió forint
4. Választott közbeszerzési eljárás: nyílt
5. Várható időpontja: 2014. december
6. Lebonyolító szervezet: K-Projekt Management Kft. 

Felelős: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Határidő: 2014. évben folyamatos

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Polgármesteri Hivatal

15. Napirendi  pont:  Előterjesztés  az  Orvosi  Rendelő  előtti  park  tervezetének   
megtárgyalására  .  

Dr. Hajdu Lajos polgármester  elmondja, hogy a Berekfürdő Község Települési  és Idegenforgalom 
Fejlesztési Alapítvány által elkészült az Orvosi Rendelő előtti park tervezete. A tervek a Képviselők 
részére kiküldésre kerültek. (A tervek a jegyzőkönyv mellékletét képezik.)
Várja a Képviselők javaslatait.

Buczkó  Zoltánné  képviselő  elmondja,  hogy  a  költségvetés  1  millió  Ft,  ami  csak  a  növényeket  
tartalmazza. A többi pénz honnan lesz előteremtve.

Papp Imréné elmondja, hogy a terv nem kerül most megvalósításra. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a terv nem egy lépcsőben kerülne megvalósításra. Van 
egy pályázatunk az utcabútorokra. Abból a padok megvalósíthatóak.

Buczkó Zoltánné képviselő: Vagy a „Méhecske” utcabútorai lennének meg belőle.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Vagy mind a kettő, mivel 20 millió Ft-os a pályázat.
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Dr.  Kenyeres  Imre  képviselő  a  fagyalsövényt  nem  vágná  ki,  mert  az  felfogja  a  port.  Sokkal  
szívesebben vette volna a teljes főutca parkosítását. Akár még a kerékpárutat is be lehetne vezetni a  
faluba. Azzal egyetért,  hogy helyezzenek el padokat a parkba. Egyre több fát vágnak ki, ha pedig 
ültetnek, azt elfelejtik gondozni. 400 facsemetét ajándékozott az Önkormányzatnak, nem tudja, hogy 
mi lett a sorsuk. Annak idején készített egy gyógyhellyé nyilvánítási terv, aminek precíz fásítási terve 
is volt. A kopjafa mögötti rendezvénytéren is kifűnyírózták a fákat. 

Papp Imréné elmondja, hogy nagyon szereti a fákat. Az a gond, hogy nem jól választják meg a helyét.  
Az Orvosi rendelőhöz vezető járdát is összetörték a fák gyökerei.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy ebben nem kell most döntést hozni, csak tanulmányozás 
céljából került kiküldésre a Képviselők részére.

16. Napirendi pont: Előterjesztés közvilágítási bővítésére tett árajánlat megtárgyalására.  

Dr.  Hajdu Lajos polgármester  elmondja,  hogy a közvilágítás  bővítésére az  árajánlat  a Képviselők 
részére kiküldésre került. (Az ajánlat a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
Az Eper utca közvilágításának bővítése, a Kunhalom utcán a játszótér megvilágítása, a Tűzoltó utca  
végének megvilágítása, a Gárdonyi Géza utcán két lámpatest felszerelése valósulna meg, 1,5 millió Ft 
+ ÁFA összegben.

Czinege Béla alpolgármester  elmondja,  hogy csak ennek a cégnek van jogosultsága a közvilágítás  
bővítésére.  Az  első  árajánlathoz  képest  sikerült  fél  millió  Ft-tal  lealkudni  az  árat.  A közvilágítás  
önkormányzati feladat.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  javasolja  a  közvilágítás  bővítésére  az  árajánlatot  elfogadni,  a 
költségvetés tartalék kerete terhére.
Van-e még valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért szavazásra bocsátja a javaslat elfogadását.
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

45/2014.(III.31.) önkormányzati határozat
a közvilágítás bővítéséről.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a közvilágítás bővítésére az EH-
SZER Energetikai és Távközlési Hálózatépítő és Szerelő Kft. árajánlatát 1.494.000 Ft + 
ÁFA összegben elfogadja, melynek keretében

- a Tulipán utcán 2 db lámpatest
- a Nap utcán 5 db lámpatest
- a Kunhalom u. 16. sz. alatt 1 db lámpatest
- a Tűzoltó u. 18. sz. alatt 1 db lámpatest
- a Gárdonyi Géza u. 23. alatt 1 db lámpatest

kerül felszerelésre.

A Képviselő-testület  a  közvilágítás  bővítésének  költségét  az  Önkormányzat  2014.  évi 
költségvetésének tartalék kerete terhére biztosítja.

A Képviselő-testület  megbízza a Polgármesteri  Hivatalt,  hogy gondoskodjék a munka 
megrendeléséről.
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Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Polgármesteri Hivatal

17. Napirendi pont: Előterjesztés megállni tilos tábla kihelyezésére.  

Dr.  Hajdu Lajos  polgármester  elmondja,  hogy a  megállni  tilos  tábla  kihelyezése  iránti  kérelem a  
Képviselők részére kiküldésre került. (A kérelem a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Elmondja, hogy ha hozzájárul a Képviselő-testület a tábla kihelyezéséhez, akkor joggal fogja kérni 
bármelyik vállalkozó a tábla kihelyezését.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy a tábla kihelyezése kapcsán a Közútkezelőt is meg 
kell keresni. Ők fogják a végleges engedélyt megadni.

Buczkó Zoltánné képviselő elmondja, hogy a három üzletbe naponta többször érkeznek a beszállítók.  
Ha nem találnak közvetlenül  az  üzlet  előtt  parkolóhelyet,  akkor  nem fognak másik  parkolóhelyet  
keresni, hanem bekapcsolják a vészjelzőt, és elállják az utat. Szeretnék, ha a parkolóban történjen az 
árurakodás, így ott ne lehessen parkolni. Hétköznap 6-18 óra között, szombaton 6-12 óra között van 
árufeltöltés.
A mozgássérült parkoló kiszélesítésére is szükség lenne annak érdekében, hogy az árufeltöltés idején 
is lehetőség nyíljon a mozgássérülteknek az úttesten való átkelésre.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az előző működési helyen miért  nem kérték a tábla 
kihelyezését?

Buczkó Zoltánné képviselő elmondja, hogy más volt ott a parkoló telítettsége.

Hosszu András képviselő elmondja, hogy ha nem is 30 méterre, de 15 méterre meg lehetne adni a 
hozzájárulást a tábla kihelyezésére.

Dr. Hajdu Lajos polgármester sokallja a 30 métert.

Czinege Béla alpolgármester: A buszmegállótól az üzlet másik végéig engedélyezzék.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés,  észrevétel  nem hangzott  el,  ezért  szavazásra bocsátja  a  buszmegállótól  az  üzlet  sarkáig a 
megállni tilos tábla kihelyezését.
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

46/2014.(III.31.) önkormányzati határozat
Megállni tilos tábla kihelyezéséről.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy a Berek 
tér 10. sz. alatt található Pub és Kávézó,  valamint a Vegyes zöldségbolt és a Nemzeti  
Dohánybolt zavartalan árufeltöltése céljából a Berekfürdő, Berek tér 10. sz. alatti üzlet  
előtt a buszmegállótól  a Művelődési Ház sarkáig terjedő parkoló részre „megállni tilos” 
tábla hétfőtől-péntekig 6.00 – 18.00 óra között,  valamint  szombaton 6.00 – 12.00 óra 
közötti időszakban kiegészítő tábla kerüljön kihelyezésre, 
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A Képviselő-testület  hozzájárulását  adja  az  üzlet  előtti  mozgáskorlátozottak  számára 
kialakított átjáró kibővítéséhez kb. 6 méter szélességben.

A Képviselő-testület megbízza a Polgármesteri Hivatalt, hogy a kérelemmel keresse meg 
a Magyar Közút Nonprofit Zrt. Szolnoki Kirendeltségét a tábla kihelyezése, valamint a 
mozgássérült átjáró kiszélesítése céljából.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Polgármesteri Hivatal

Dr. Hajdu Lajos polgármester az ülés további részére pedig Magyarország helyi önkormányzatairól  
szóló  2011.  évi  CLXXXIX.  törvény 46.  §  (2)  bekezdésének c)  pontja  alapján a  vagyonával  való 
rendelkezésre zárt ülés tartását javasolja.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

47/2014.(III.31.) Önkorm. határozat
Zárt ülés tartásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Magyarország  helyi 
önkormányzatairól szóló CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján az ülés 
további részére zárt ülést rendel el.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Polgármesteri Hivatal

k. m. f.

/: Dr. Hajdu Lajos :/            /: Potornainé Szűcs Katalin :/
      polgármester              jegyző

Jegyzőkönyv-hitelesítők:

/: Czinegéné Bődi Szilvia :/        /: Hosszu András :/
       képviselő                    képviselő
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